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El conseller de Joventut i Esports
d’Andorra la Vella, Marc Pons, va
reconèixer ahir que la majoria
comunal de la qual forma part es
va sentir “ofesa” quan se la va
acusar de filtrar el nom de Marc
Cornella a l’Agència de Notícies
Andorrana (ANA), quan es va in-
formar de les primeres deten-
cions realitzades en el marc de
l’operació Dalton contra el con-
sum i el tràfic de droga. En una
entrevista concedida a l’emissora
COPE Andorra-AD Ràdio, Pons
va dir que “el comú d’Andorra la
Vella no tenia cap tipus d’interès
que es conegués el nom de Marc

Cornella”, i va atribuir l’origen de
la filtració o bé a les autoritats
que investiguen el cas o bé a l’en-
torn personal del mateix Marc
Cornella. 

“La informació es pot haver fil-
trat a través de múltiples canals,
des dels advocats que van ser cri-
dats a exercir la defensa dels de-
tinguts fins a la Batllia o el servei
de policia”, va comentar, i hi va
afegir que les filtracions “potser
fins i tot van venir de l’entorn més
directe de l’afectat, del seu àmbit
privat”. 

ESTRATÈGIA “ABSURDA”

En qualsevol cas, el conseller va
insistir que és “absurd” que “s’ha-
gi volgut veure una estratègia per
part de la majoria comunal per
atacar el Partit Socialdemòcrata.
Nosaltres no tenim cap mena
d’interès d’atacar el PS”. En aquest
sentit, va explicar que “jo mai he
volgut ficar-me amb el meu antic
partit, i molt menys d’aquesta
manera. Si he volgut donar la me-
va opinió, ho he fet sense cap me-
na de problema”, va remarcar. I va
agregar: “No m’importa per a res
la vida privada de les persones,

mai atacaria el PS a partir d’un
afer personal.”

Preguntat sobre si hi va haver
una reunió a la casa comuna el
mateix cap de setmana de les de-
tencions, Pons ho va negar rotun-
dament. “Aquell diumenge no es
va celebrar cap mena de reunió al
comú per informar de la detenció
de Marc Cornella. A més, Rosa
Ferrer estava a Estrasburg i Jordi
Minguillón també es trobava fora
del país”, va destacar, a l’hora que
va assegurar que ell mateix se’n
va assabentar dilluns al matí.
“Vaig arribar a la feina i tothom
em mirava de forma estranya
perquè havia corregut el rumor

que hi havia un Marc del comú
d’Andorra la Vella detingut”, va re-
latar.

CÀRREC PÚBLIC

Marc Pons, finalment, també va
assegurar que l’afer l’ha afectat
molt en l’àmbit personal, però va
recordar que “tot personatge pú-
blic ha de ser sotmès a un control
molt més exhaustiu que qualse-
vol altre ciutadà”. En aquest sen-
tit, considera “que la informació
s’ha tractat als mitjans de la ma-
nera que s’havia de tractar: afec-
tava un càrrec públic i els fets es
van contrastar abans de ser pu-
blicats”.    

El conseller assegura que l’equip de govern 
de la capital “no té cap interès d’atacar el PS”
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EPOLÍTICAAREACCIONS A L’‘OPERACIÓ DALTON’
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“El comú no tenia cap
interès de fer conèixer
el nom de Cornella, ni
d’atacar el PS”
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“Tot personatge públic
ha de ser sotmès a més
control que qualsevol
altre ciutadà”

QUÈ HA DIT

El grup socialdemòcrata pretén
saber quantes persones discapa-
citades, ja sigui de forma eventual
o ja sigui a partir de places de no-
va creació, han treballat o treba-
llen a l’administració des del
2005. Sindicatura va admetre a

tràmit, ahir, una pregunta formu-
lada per la consellera general del
PS Mariona Gonzàlez. La parla-
mentària ha presentat la qüestió
arran de la polèmica sorgida en-
tre el Govern i els col·lectius que
representen persones amb mi-
nusvalidesa. I el toc d’advertència
del Consell d’Europa amb relació
al compliment de la Carta Social.

En la motivació de la pregunta,
Gonzàlez recorda que “l’article 57
del Reglament de selecció, pro-
moció i carrera professional de
l’Administració general diu:
‘L’Administració general reserva
un 2% de les places vacants i de
nova creació previstes en cada
exercici pressupostari per a ser
cobertes per persones discapaci-

tades. Si la persona amb discapa-
citat supera el procés de selec-
ció, obté la plaça encara que hi
hagi altres candidats amb mi-
llors puntuacions finals.’” La
consellera socialdemòcrata de-
mana, a banda de la xifra d’ocu-
pats, si l’administració compleix
amb allò que estableix l’esmen-
tat precepte reglamentari i si no
arriba al nombre, que s’expliqui
quin és el justificant de tal in-
compliment.

El PS demana quants discapacitats hi ha a l’administració

T. S.
Andorra la Vella

CONSELL GENERALAPREGUNTA PARLAMENTÀRIA DE MARIONA GONZÀLEZ


